
 

 
 

 

 

 

   
 

 

 

Møtereferat Arbeidsgruppe for Helsefellesskap på Helgeland 

Møtetype Arbeidsgruppemøte 

Møtedato 08.06.20 

Møtested Skype- Mosjøen 

Tilstede Hege Sjåvik, Frode Berg, Anne Lise Brygfjeld, Ole Johnny Pettersen, 

Rose Rølvåg, Lisa Friborg, Ingelise Egelund, Knut Roar Johnsen 

Sekreteriat Gry Fjellgaard og Hege Mørk rådgivere Senter for 

samhandling. Magne Nicolaisen UNN fra 13.00- 13.15 
 

Sak Tema Ansvar Frist 
 Gjennomgang av bakgrunn for Helsefellesskap 

Bestillinga kan oppfattes som uklar; KS bruker ord som 
anbefaling og oppfordring, mens nasjonal helse- og 
sykehusplan stiller krav. 
Gjennomgang av vedlegg i innkalling. 
Ikke alle punkter fra etablering av Helsefellesskap i Østfold 
er relevant for Helgeland, f.eks. pga. reisevei og- tid. Punkter 
om møtehyppighet og protokollføring kan være nyttig 
Gjennomgang PowerPoint presentasjon fra Finn Henry 
Hansen 
 

KRJ  

 Prinsipper/kriterier for utvelgelse av medlemmer til de 
ulike nivåene. 
Utvelgelse fra samme ledelsesnivå, med lik 
beslutningsmyndighet.  
 

  

 Skal alle kommuner være med i partnerskapsmøtet 
Fullmakt  
Myndighet  
Beslutningsgrunnlag  
Hvordan sikre at interessene til kommuner som ikke er 
representert blir ivaretatt? 

  

 Innspill fra Lisa Friborg: 
Sekretariat 
Helsedirektoratet bevilger 4,8 millioner til 
sekretariatsfunksjon som kan søkes på av kommunene 
HF søker, stilling opprettes og lønnes?  

  

 Saksbehandlingsrutiner  
Forslag fremmes i strategisk møte 
Forankres i kommuner og helseforetak 
Besluttes i nytt strategisk møte 
Bør møtene være en gang i måneden for å ha progresjon? 
Erfaring fra OSO-møtene kan tyde på at møter i 
samarbeidsmøtene bør være månedlige 

  

 Oppgaver til Helsefellesskapene 
-de fire prioriterte gruppene 
-oppgaver må konkretiseres  
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-må skrives årsmelding 
 Mandat for Helsefellesskapet 

 
 
 
 

Partnerskapsm
øtet? 
Forslag og 
innspill fra 
OSO? 

 

 «Kommunalt Helsefellesskap» 
Underliggende kommunalt mandat 
Myndighet/beslutningsmyndighet må være avklart mellom 
kommunene.  
Hvordan skal prosessene være? 
Hvordan har andre gjort dette? 
Få tak i et mandat fra andre? 
Store og mange organisasjoner er utfordringer. 

KRJ-Lisa Til neste 
møte 

 Mandatbeskrivelse for Helseforetaket 
5 enheter- kan være utfordring ifht beslutningsmyndighet 
På sikt med en enhet vil det kunne bli bedre 
Gjennomgående klinikkledelse vil kan gjøre dette enklere. 

Ole Johnny 
Pettersen 
ser om han 
finner 
dokument hvor 
mandat er 
beskrevet 

Til neste 
møte 

 Regionrådene skal velge ut representanter til 
Helsefellesskapet (info fra Lisa Friborg) 
Frode: er dette så lurt? Må få noen råd sentralt fra  
Form på dette! Hvor mange, hyppighet oppgaver osv 
 
Det sendes samlet invitasjon fra arbeidsgruppen i 
helsefellesskapet inn i møtene til regionrådene. 
Arbeidsgruppen inviterer regionrådet til dialog. Frode 
starter dialogen. 

KRJ, Lisa og 
kommunerepre
sentanter 
 
 
 
 
Frode  

Innen 
12.06.20 

 Informasjon fra Magne Nicolaisen ved UNN 
Diskutert i 2 OSO møter. 
NHSP god og tydelig utfordringsbilde 
5 drivere -de demografiske endringene 
Endringstakten må opp. Behovet økes 
Ny struktur med at de ulike aktørene jobber mot samme 
mål. 
RHF: ser til at helseforetakene etablerer HF 
Fylkesmannen: ser til at kommunene etablerer HF 
Partnerskapsmøtet: største endring ifht OSO struktur. 
Omforent plan gjennom ett møte. Politisk og adm ledelse. 
Hvordan få dette til? Koble de på allerede møteplasser= 
viktig fora så dette må være et eget møtested. Slutten av nov 
ved UNN området. Vedtakene kan få budsjettmessige 
konsekvenser for HF og K. 
24 kommuner i Tromsø-  
4 regionråd- representerte sine kommuner 
Diskuterte innhold og mandat i partnerskapsmøtet 
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Strategisk samarbeidsutvalg- lik OSO- hyppigere møter-8-10 
møter i året. Kortere møter. Diskuterer i ett møte- beslutter i 
del 2. 
Sammensetning er diskutert- må være likeverdige. Initiativ 
og sekretariat er ofte i regi av HFène 
Samhandlingssekretariat – den diskusjonen må K ta.  
Samhandlingsleder i kommunene med nettverk?? 
Hvordan fastlegerepresentasjonen skal ivaretas er diskutert. 
Hvordan oppnevnes og finansieres. Partnerskapsmøtet 
bestemmer finansiering og hvordan oppnevne 
fastlegerepresentant og brukerrepresentant. 
Første oppstartsmøte i november. April/mai vil de være i 
gang. 
Foreslått at Fylkesmannen er deltakende i nivå 2. 
 
Partnerskapsmøtet skal lage strategi og føringer for videre 
gjennomføring. 
Todelt møte  
1.Politisk del 
2. Administrativt del-konkretiserer dette 
Viktig å engasjere partnerskapsmøtet for å lykkes. 
 

 Forslag fra KRJ- bør KSUène fra hele Helse Nord møtes for å 
diskutere Helsefellesskap for å få til en lik modell? Lokale 
versjoner? 

Kan diskuteres 
i fagråd for 
samhandling? 

 

 Forslag KRJ- etablere partnerskapsmøtet først  
De bestemmer mandat for helsefellesskapet  
Gå gjennom/revidere mandatet til OSO først! Legge det frem 
for partnerskapsmøtet på Helgeland  

  

 Hva vet rådmenn på Helgeland om Helsefellesskap? Hvordan 
skal arbeidsgruppen starte denne prosessen.  
Frode: samhandling er veldig viktig fremover, spesielt i 
kommunene for å få fremdrift i samarbeidet. 
Frode, Hege og Ingelise tar opp med sine rådmenn hvordan 
de ønsker å gå frem i saken Helsefellesskapet. 

 
 
 
 
 
 
Frode, Hege og 
Ingelise 
forsøker å få 
svar for å gi 
tilbakemelding 
i løpet av 
morgendagen 

 

 Informere i egen organisasjon ang Helsefellesskap Hege, Ingelise 
og Frode.Ole 
Johnny, Rose og 
KRJ 

 

 Neste møte 22.juni 12.00-14.00   
 


